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Situasjonen for godstrafikken på Dovre- og Raumabanen: 

Ber om raske avklaringer for jernbanebro og kompensasjonsordning 
 
Romsdal interkommunalt politisk råd (Romsdal IPR) er svært bekymret for situasjonen for 

godstransporten, i Norge generelt og på Raumabanen spesielt, i etterkant av at 

jernbanebrua Randklev bru ved Ringebu brøt sammen i ekstremværet «Hans». 

En langvarig uavklart situasjon for Randklev bru vil kunne føre til et betydelig skifte av 

godstrafikken fra jernbane og over til vei, noe som vil være svært uheldig. Det vil være i strid 

med nasjonale mål om miljøvennlig transport og et alvorlig skudd for baugen for godstrafikk 

på Raumabanen. 

Romsdal IPR ber derfor om at det snarest avklares hvordan man igjen kan få på plass 

togtrafikken over Lågen. Randklev bru må åpnes igjen for togtrafikk raskt. 

Det er positivt at det er gitt signaler om en kompensasjonsordning for togselskapene som 

rammes av bruddet på linja på Dovrebanen, men av hensyn til forutsigbarheten for 

togselskapene og deres kunder, ber Romsdal IPR om at ordningen konkretiseres så snart 

som overhodet mulig. 

 

 

Med hilsen, 

Torgeir Dahl  

Ordfører Molde kommune / leder av representantskapet for Romsdal IPR 

Yvonne Wold 

Ordfører Rauma kommune / nestleder av representantskapet for Romsdal IPR 
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Ordfører Hustadvika kommune 
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Randi Bergundhaugen 

Ordfører Vestnes kommune 

Odd Jørgen Nilssen 

Ordfører Aukra kommune 


